
英语暑假热点作文素材

2024巴黎奥运会
01、奥运会相关英语

2024年巴黎奥运会：

The Paris 2024 Olympic and Paralympic Games；

奥运会吉祥物：Olympic Mascots；
奥运火炬：Olympic Torch；
奥运奖牌：Olympic Med；
奥运格言：Olympic Motto；
奥运场馆：Olympic Venues；
运动员：Athlete；
巴黎奥运会吉祥物：Phryges；
巴黎奥运会口号（slogan）: Games Wide Open；
02、奥运项目

七人制橄榄球：Rugby Sevens；

三人篮球：Basketball 3X3；

举重：Weightlifting；

乒乓球：Table Tennis；

体操：Artistic Gymnastics；

公路自行车：Cycling Road；

冲浪：Surfing；

击剑：Fencing；

场地自行车：Cycling Track；

射击：Shooting；

射箭：Archery；

小轮车竞速：Cycling BMX Racing；

山地自行车：Cycling Mountain Bike；

帆船：Sailing；

手球：Handball；

拳击：Boxing；

排球：Volleyball；

摔跤：Wrestling；

曲棍球：Hockey；

柔道：Judo；

水球：Water Polo；

沙滩排球：Beach Volleyball；

游泳：Swimming；

滑板：Skateboarding；

现代五项：Modern Pentathlon；

田径：Athletics；

皮划艇激流回旋：Canoe Slalom；

皮划艇静水：Canoe Sprint；

篮球：Basketball；

网球：Tennis；

羽毛球：Badminton；

自由式小轮车：Cycling BMX Freestyle；

艺术体操：Rhythmic Gymnastics；

花样游泳：Artistic Swimming；

赛艇：Rowing；

足球：Football；

跆拳道：Taekwondo；

跳水：Diving；

蹦床：Trampoline；

运动攀岩：Sport Climbing；

铁人三项：Triathlon；

霹雳舞：Breaking；

马拉松游泳：Marathon Swimming；

马术：Equestrian；

高尔夫：Golf；

03、组织结构

International Olympic Committee (IOC)（国际奥委会）Organizing Committee（组委会）

National Olympic Committee (NOC)（国家奥委会）International Federation (IF)（国际体育联合会）

04、奥运其它相关英语

Opening Ceremony（开幕式）

Closing Ceremony（闭幕式）

Medal Ceremony（颁奖仪式）

Gold Medal（金牌）

Silver Medal（银牌）

Bronze Medal（铜牌）

World Record（世界纪录）

Olympic Record（奥运纪录）

Athlete（运动员）

Coach（教练）

Referee（裁判）

Judge（评判员）

Technical Official（技术官员）

Stadium（体育场）

Aquatics Centre（水上运动中心）

Gymnasium（体育馆）

Velodrome（自行车馆）

Olympic Village（奥运村）

05、奥运相关写作素材

【一】相关介绍

The 2024 Paris Olympic Games, also known as the 33rd Summer Olympic Games, takes place in Paris, France, from July 26th to August 11th.

2024巴黎奥运会，又称第33届夏季奥林匹克运动会，于7月26日-8月11日在法国巴黎举行。

The 2024 Paris Olympic Games, also known as the 33rd Summer Olympic Games, takes place in Paris, France, from July 26th to August 11th. Previously,Paris has hosted the Summer Olympics in 1900 and 1924. This year, the Olympics will return after a century to make Paris the second city to host three Summer Olympics after London.

巴黎分别于1900年和1924年举办过两届奥运会，百年之后，奥运重回巴黎，巴黎也将成为继伦敦之后第二座举办三届夏季奥运会的城市。

【二】今年的奥运有什么特点呢？

"Ouvrons Grand LesJeux", meaning "Games Wide Open” is the shared slogan for the Paris Olympic and Paralympic Games. For the first time, the Olympics and Paralympics will share a same emblem. There will be 32 sports, 329 events in the Paris Games with skateboarding, surfing, sport climbing and breaking newly added. Breaking will make its Olympic debut in Paris.

“奥运更开放”是巴黎奥运会和残奥会提出的口号。另外，奥运会和残奥会将首次使用相同的会徽，巴黎奥运会设32个大项329个小项，新增了滑板、冲浪、竞技攀岩和霹雳舞四个大项，其中霹雳舞将在巴黎迎来奥运会首秀。

For the first time in Olympic history, the same number of male and female athletes namely, 5250 of each gender, will compete 28 sports will see the same number of athletes of each gender.

本届奥运会将会成为历史上第一届实现男子、女子参赛选手人数完全相同的奥运会，将会有男子、女子各5250位运动员亮相巴黎，其中有 28 个大项的男女运动员人数完全相同。

【三】中国夏奥之旅

Chinese athletes made debut in the Olympics in 1932, when sprinter Liu Changchun became the country's first Olympian. The People's Republic of China sent its first Summer Olympics delegation in 1952. Marksman Xu Haifeng won the country's first Olympic gold in the Los Angeles Games in 1984. China has taken part in 11 consecutive Summer Olympics, and performed best in the home Games in 2008.

中国运动员的夏季奥运会之旅始于1932年，刘长春成为首位踏上奥运赛场的中国人。新中国的夏季奥运会历史始于1952年，射击运动员许海峰在1984年的洛杉矶奥运会上为中国实现奥运金牌“零”的突破。中国代表团已经参加了11届夏季奥运会，其中2008年北京奥运会是中国奖牌最多的一届。

China will send a 405 - athlete roster to compete in 30 sports in Paris, 37-year-old Olympic champion race walker. Liu Hong is the oldest competitor, While 11 year old skateboarder Zhang Haohao is the youngest. Let's cheer for the Olympics and be faster, higher, stronger and together!

本次奥运会中国代表团共派出405名运动员参加30个大项的比赛，最年长的是37岁的竞走运动员、奥运冠军刘虹，年龄最小的是11岁滑板运动员郑好好。让我们一起为奥运加油，更快、更远、更强、更团结。

【四】奥运吉祥物：弗里热（Les Phryges）

Phrygian caps will be the Paris 2024 Olympic and Paralympic Games mascots as organizers look to celebrate the French revolution's spirit.

2024巴黎奥运会和残奥会的吉祥物将是弗里吉亚帽，主办方希望借此颂扬法国的革命精神。

It's a symbol of revolution and freedom, of striving. It's an icon seen over centuries, from the Notre Dame Cathedral to the Eiffel Tower. More specifically, it's the red bonnet famously worn by Marianne, the artistic personification of the free French republic.

弗里吉亚帽是革命、自由、奋斗的象征。几个世纪以来，在巴黎圣母院大教堂、埃菲尔铁塔，都能看到这顶标志性的帽子。更具体地说，这顶弗里吉亚帽是玛丽安娜头顶标志性的红色帽子。玛丽安娜是法兰西共和国的国家象征。

【五】奥运火炬（Olympic Torch）

The torch, measuring 70 centimeters, is made with lightweight radiant steel and is distinguished by its champagne color.

巴黎奥运会火炬整体呈香槟金色，以钢为材料，全长70厘米。

The designer of the torch, revealed that he drew inspiration from three Paris 2024 symbols — equality, water, and peacefulness. Equality is symbolized by perfect symmetry. Peacefulness is symbolized by the gentleness of the curves. The lower half features a relief pattern that mimics the movement of the River Seine, along which the opening ceremony will be held.

火炬的设计者透露，他从2024年巴黎奥运会的三个象征中汲取了灵感“平等”、“水”和“和平”。平等以完美对称为象征。曲线的柔和象征着和平。下半部分的浮雕图案模仿了塞纳河的运动，开幕式将沿着塞纳河举行。

【六】奥运奖牌（Olympic Medals）

Paris 2024 called on LVMH jeweler Chaumet to design its medals. Globally renowned for its craftsmanship, Chaumet has made the medal into a veritable jewel, with a construction conceived around three sources of inspiration: the hexagon, radiance, and gem-setting.

本届奥运奖牌由法国奢侈品巨头LVMH集团旗下以皇冠珠宝闻名的尚美巴黎CHAUMET操刀设计，创作灵感来自三大主题：代表法国的六边形、代表“光之城”巴黎的光芒，以及代表埃菲尔铁塔的原铁镶嵌。

ach Olympic and Paralympic medal is set with a piece of original iron from the Eiffel Tower. The original Eiffel Tower iron is formed in a hexagon — the geometrical shape of France herself. This symbol is a reminder of the whole nation's engagement in delivering an historic Olympic and Paralympic Games.

CHAUMET以珠宝经典六爪镶的方式，将来自埃菲尔铁塔的原铁嵌在奖牌上，可谓仪式感十足。特色鲜明、独具匠心的奖牌设计，向全世界展现了法国为成功举办一届具有历史意义的奥运会和残奥会而付出的努力。

【七】奥运海报（Olympic Iconic Poster）
In addition, what is exciting is the Olympic Iconic Poster that illustrator Ugo Gattoni spent 2000 hours drawing.

除此之外，让人振奋的还有插画师乌戈·加托尼（Ugo Gattoni）耗时2000小时绘制的奥运主题海报（Olympic Iconic Poster）。

The Iconic Posters are the dream representation of a stadium city, echoing the Paris 2024 slogan "Games wide open" and referring to the concept of the Paris Games: bringing sport to the heart of the city. In Paris, Marseille and Tahiti, Paris 2024 invites spectators to take a stroll through an abundant, joyful universe where every detail tells its own story.

标志性海报是体育场城市的梦想代表，呼应了2024年巴黎奥运会的口号“奥运会全面开放”，并提到了巴黎奥运会：将体育带到城市的中心。在巴黎、马赛和塔希提岛，巴黎2024邀请观众在一个丰富、欢乐的宇宙中漫步，每个细节都在“讲述”自己的故事。
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